
 

 

 

 
 
 
 
 

 

VOORWOORD 

Sterk en verenigd Europa Deze keer 

even geen Purmerend maar Europa. De 

campagne voor de Europese 

verkiezingen op 6 juni a.s. moet nog op 
gang komen maar het belang van deze 

Europese verkiezingen is groter dan 

ooit. Als we de geopolitieke 

ontwikkelingen om ons heen zien (zoals 

het conflict Oekraïne/Rusland, 

Israël/Gaza, de opkomst van China en 
de komende presidentsverkiezingen in 

de Verenigde Staten), is een sterk en 

verenigd Europa belangrijker dan ooit. 

Een houding van nonchalance over het 

belang van Europa of scepticisme door 

Europa alleen te zien als hinderlijke 
macht of pinautomaat kunnen we ons 

niet langer permitteren. Als CDA zijn we 

altijd pro-Europees geweest zonder 

daarmee voorbij te gaan aan de 

verbeterpunten en de verscheidenheid 

van de lidstaten. Ook voor onze 

provincie Noord-Holland is Europa heel 
belangrijk. Europees beleid heeft direct 

impact op Noord-Holland. Zo wordt 

provinciaal beleid op het gebied van 

landbouw, natuur en  

duurzaamheid grotendeels bepaald door 

Europese wet- en regelgeving, zoals 
voor benodigde gelden voor 

infrastructurele- en natuurprojecten en 

voor wetenschappelijke onderzoeken 

door kennisinstellingen als Universiteit  

 

 

 

 

 

van Amsterdam en AMC. Kortom, 

Europa dat zijn wij. 

We wensen het team van Tom 

Berendsen (lijsttrekker) en in het 

bijzonder onze Noord Hollandse 

kandidaten een goede campagne. Laten 

we hen steunen met onze inzet! 

Hartelijke groet, 

Gerard Hoving/Koos Buis,  

Co-voorzitters  

 

 

 

************************** 
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Nieuwe Coalitie heeft geen oog 

voor grote opgave van de 

toekomst. 

Aldus Partijleider Henri Bontenbal 

Na maanden onduidelijkheid is het een 

goede zaak dat er een akkoord ligt van de 
onderhandelende partijen PVV, NSC, VVD 

en BBB. Wij zullen dit akkoord en de 

uitvoering daarvan inhoudelijk beoordelen 
zoals het van een verantwoordelijke partij 

mag worden verwacht. We zijn in de eerste 

plaats trots om te lezen hoe het ingezette 
arbeidsmarktbeleid, de 

volkshuisvestingsagenda, de hulp aan 

Oekraïne en de investeringen in defensie 
worden voortgezet. Ook de aandacht voor 

onze agenda Voor Heel 

Nederland en Iedere regio telt is een 

compliment aan onze bewindslieden en aan 

onze vorige fractie die hiermee zijn gestart. 

Tegelijkertijd leest dit akkoord wat ons 

betreft als een ode aan het individu. Een 
samenhangend verhaal voor Nederland 

waarin de samenleving wordt versterkt en 

de verbinding tussen mensen centraal staat 
ontbreekt. Het is meer ik en nog 

minder wij. Het ontbreekt aan solidariteit 

met de zwaksten in de samenleving en 
heeft geen oog voor de grote opgaven van 

de toekomst zoals de vergrijzing, 

polarisatie in de samenleving en de 

toekomst van onze zorg. 

***************************** 

Op welke CDA-ers kunnen we 

stemmen op 6 juni voor de 

Europese Verkiezingen? 

Hierbij de namen van de eerste 10 

kandidaten 

Tom Berendsen, lijsttrekker  

Ingeborg ter Laak  

Jeroen Lenaers  

Willemien Koning-Hoeve (N-H) 

Sjoerd Wijnsma  
Gerben Horst  

Merel Balduk  

Robbert van Eerd (N-H) 

Suzanna Broekhuizen  
Arjan Tolkamp  

 

Even voorstellen 

  

“Ik ben Tom Berendsen (1983), 

geboren en getogen in Breda. Hier 

woon ik nog steeds met mijn vrouw en 

twee kinderen. Sinds juni 2019 ben ik 

lid van het Europees Parlement en sinds 

september 2023 ben ik lijsttrekker van 
het CDA voor de Europese verkiezingen 

van 2024. In het Europees Parlement 

houd ik mij bezig met de onderwerpen 

en commissies industrie, energie, 

transport, innovatie en regionale 

ontwikkeling. 

*************************** 

Nieuwe Landelijke CDA-Voorzitter 

is Jean Wiertz 
 

Jean Wiertz is tijdens het CDA-congres 

in maart gekozen tot voorzitter van het 

CDA. Hij wil als voorzitter met een 

waarde gedreven politiek een bijdrage 

leveren aan een fatsoenlijk land en aan 

de vernieuwing van onze partij. Zijn 
bestuurlijk handelen baseert Wiertz 

voortdurend aantoonbaar op het 

christendemocratisch gedachtegoed. 



 “Ik kán niet anders handelen, het zijn 

mijn waarden.” 

 

 

****************************  
 

Nieuws van het CDA-Noord-Holland 

 
Beste Noord-Hollandse CDA leden, 

 
Op zaterdag 25 mei vindt het 

voorjaarscongres plaats in Broek op 

Langedijk, bij de Broekerveiling. Dit 
congres zal in het teken staan van 

de Europese verkiezingen die eraan zitten 

te komen, en de Noord-Hollandse 

kandidaten Willemien Koning no. 4, 
Robbert van Eerd no.8, Bert Sonneveld 

No.12, Niek Wijmenga No.15 en Joëlle 

Cueche Hernandez No.17, zullen hierbij 
aanwezig zijn. 

 
Daarnaast zullen we nog een aantal 

bijzondere mensen in het zonnetje zetten! 

 
Na een plenair gedeelte, zal onze Willemien 

Koning op ludieke wijze laten zien dat zij 

ónze agrarische kandidaat is, en waarom 
Nederland op haar moet stemmen op 6 

juni. 

 
Aanmelden kan tot 24 mei bij  

Noord-holland@cda.nl of  

tel. 06-18317246 

************************** 
 

 

Reactie uit onze Fractie  
 
Uw nieuwe woning in Purmerend  

 

Binnenkort staan er allemaal 
woningbouwplannen op de agenda voor 

Purmerend.  

De plannen voor de Oostflank van 
Purmerend worden uitgewerkt en 

Wheermolen-Oost begint aan de 

metamorfose. We weten ook dat veel 
Purmerenders wachten op een woning, van 

sociale huur, doorstoom woning of een 

ouderenwoning. Dus dit het moment om 
mee te praten over hoe de nieuwe wijken 

eruit komen te zien. Vaak zien we bij 

woningbouw alleen de tegenstanders van 

een gebouw maar we weten dat veel 
Purmerenders graag een woning willen.   

Als CDA-ers komen we graag met u in 

gesprek om te horen wat de wensen en 
verwachtingen zijn. Meepraten betekent 

niet dat je mag bepalen hoe het wordt 

maar er kan wel sturing en richting worden 
aangegeven. Het bouwen is voor 

iedereen.   

 
Lieuwe de Jong  

Commissielid   

******************************** 

 
Ander nieuws uit de Fractie 

 
Om u een indruk te geven van de 

werkzaamheden van onze raads- en 
commissieleden, vermelden we de betogen 

die zijn gehouden in de voorbereidende 

commissievergaderingen, de raads-
vergaderingen en de resultaten. Het zijn 

soms lange stukken, maar de betogen 

verwoorden de visie van de fractie, waarbij 
de leden op hun eigen wijze invulling 

geven.  (redactie) 

 

******************************** 
 

Spelregelkaart NEKKERZOOM 
 
Betoog commissielid Arie Commandeur 

bij de spelregelkaart Nekkerzoom op 2 

feb 2024 

mailto:Noord-holland@cda.nl


Voorzitter, 
Op grond van de onzekerheid die er heerst 

in de Nekkerzoom t.a.v. wat er mogelijk of 

onmogelijk gewenst en ongewenst is op 
Ruimtelijke Ordening-gebied is het College 

nu met spelregels gekomen, waarvoor 

dank. 
Het aantal zienswijzen toont de grote 

betrokkenheid van de bewoners in dit 

bijzondere gebied. 

Vooraf beklemtoon ik nog maar een keer 
dat het College geen enkel initiatief zal 

starten voor bouwactiviteiten en dat naast 

de regelkaart het BP en de structuurvisie 
Beemster Maat grenzen aangeven. 

Puntsgewijs onze opmerkingen. 

--De hoeders van het werelderfgoed 
Provincie, HHNK moeten instemmen En 

daarnaast vinden ook wij dat vooraf ook de 

RCE-akkoord moet gaan. 
--Het stuk kent nog te veel onwerkbare 

aanduidingen: in de directe omgeving, 

voldoende groen 
- grote moeite hebben we met bouwen 

achter het lint. We zijn hier buiten de 

bebouwde kom 

--de nu onzichtbare buitens mogen geen 
excuus zijn om veel te bouwen, behalve en 

daar zijn we juist sterk voorstander van: 

bouw een aantal buitens die historiserend 
herinneren aan vervlogen 

tijden. Waar ook toeristen moeiteloos de 

oude glorie in kunnen zien. Daar zelfs 
uitzondering maken qua rooilijn. 

 

De spelregelkaart is in de raad van 29 
februari met een amendement 

vastgesteld met 22 stemmen 

voor en 14 tegen. 
 

************************* 

Aankoop diverse panden in de 

Binnenstad 
 
Betoog commissielid Arie Commandeur 

bij aankoop pand aan plantsoenstraat 

en sloop diverse panden.  
 

Ach, die Schapenmarkt… 

Ik koester nostalgische herinneringen aan 
dat plein vlak bij De Doele en De 

Koemarkt. In een ander leven bracht ik als  

 
hobbyboer mijn schapen naar die plek waar 

nijvere handen in alle vroegte de groene 

hokjes al hadden opgesteld om het wolvee 
te stallen. Geen hobbyboer, geen markt 

meer. 

 

 
 

Terug naar het heden. Momenteel is het de 

favoriete plek om de heilige koe te stallen, 

Aan het plein staan enkele bouwvallige 
huizen die allang niet meer bewoond zijn. 

Onlangs kwam het College van B&W naar 

de Gemeenteraad met het voorstel om de 
huizen aan te kopen om ze vervolgens te 

slopen. Zo ontstaat er een groot plein 

buitengewoon geschikt voor woningen op 
een prachtige plek 

vlakbij onze trots: de Koemarkt. Onze 

partij heeft van meteen af aan gepleit voor 
een mooi bouwwerk met een ondergrondse 

parkeergarage. Voorts stelde de 

wethouder, Pascal Verkroost 
(CDA) voor om in de tijd voordat dat alles 

gerealiseerd is er een tijdelijke parkeerplek 

van te maken 

voor ongeveer 50 auto’s. Dat lijkt wat 
vreemd omdat we immers net een grote 

ondergrondse parkeergarage hebben 

gekregen voor het stadhuis. De wethouder 
voerde terecht aan dat erdoor allerlei 

toekomstige bouwprojecten in de buurt van 

het centrum minder parkeerplaatsen 
beschikbaar zijn en dat deze tijdelijke plek 

voor auto’s zeer welkom zijn. 

 
Het voorstel werd met veel 

instemming door de raad aangenomen. 

******************************* 

 



Verbouwing Muziekcentrum P3 
 
Betoog commissielid Lieuwe de Jong in 

de commissievergadering van 18 

januari 2024 
 

Voor ons ligt de opgave om een extra 

krediet te verstrekken voor de verbouwing 
van het huidige 

pand van P3 tot een integraal 

muziekcentrum. In de afgelopen jaren is er 
vanuit de raad de opdracht 

gekomen om muziek en cultuur samen 

onder te brengen in het gebouw van P3. 
Het huidige gebouw 

van de muziekschool is aan het einde van 

haar levensduur. Dus integratie richting P3 

is dan een 
kleine stap. Om dit te bereiken is een 

interne verbouwing noodzakelijk. En zoals 

we allemaal weten 
kosten verbouwingen veel geld. 

Hier is al veel over gezegd en geschreven 

in technische vragen en de krant. 
Iedereen die de afgelopen jaar aan 

verbouwen heeft gedacht is zich 

waarschijnlijk rot geschrokken 
van de gestegen prijzen in de bouwwereld. 

Bouwkosten zijn na corona en de 

verstoorde 
handelsroutes explosief gestegen. 

Daarnaast zijn mede door de inflatie en 

schaarste 
personeelskosten ook gestegen. Iedereen 

die een verbouwing wil aangaan zal 

hiervoor dus dieper in 

de buidel moeten tasten. Dat is zeker niet 
leuk maar wel realistisch. De wereld gaat 

verder. Ook het 

CDA vindt veel geld wat erbij komt. Maar 
dat is geen reden om het niet door te laten 

gaan. 

Door de verhuizing van de muziekschool 
naar P3 komt die ruimte om de 

ontwikkeling in het 

waterlandkwartier verder vorm te geven. 
Ook de klimaatinstallatie en onderhoud 

worden mede 

aangepakt wat een deel van de meerkosten 
rechtvaardigt. In een gemeente van bijna 

honderdduizend inwoners moet cultuur en 
minziek ook goed vertegenwoordigd zijn. 

Voor alle 

inwoners. (het verbaast mij van sommige 
partijen die deze waarden zo hoog in het 

vaandel hebben 

dat ze nu zo uitgesproken tegen zijn) 
Wel zien we nog een uitdaging in de 

verkeersafwikkeling rond het pand. 

Parkeerplaatsen zijn er 

voldoende in de omgeving met bijvoorbeeld 
de grote parkeergarage tegenover de P3. 

Dus daar ligt die uitdaging niet. 

Voor het halen en brengen van de kinderen 
naar de muziekschool verwacht ik 

misschien wat opstoppingen als de lessen 

starten of stoppen. Veel kinderen worden, 
net als rond de scholen, met 

de auto gebracht en gehaald. Kan de 

wethouder aangeven of hier al naar 
gekeken is? Of hier al een 

oplossing voor klaar ligt? 

Zoals uit dit betoog blijkt zal het CDA 
instemmen met het gevraagde krediet en 

kijken we uit naar het nieuw 

muziekcentrum. 

 
Het voorstel is in de raad van 25 

januari met 24 stemmen voor en 10 

tegen aangenomen. 
****************************** 

 

Bespreeknotitie ‘Halen 

Purmerendse woondoelen’ 
 
Betoog commissielid Lieuwe de Jong in 

de commissievergadering van11 april 

2024 



De fracties Gemeentebelangen Purmerend, 
PVV en PB21 hebben om bespreking 

gevraagd 

van het onderwerp ‘halen Purmerendse 
woondoelen’. Ze verzoeken de raad in 

gesprek te gaan over het binnen- en buiten 

stedelijk bouwen in en om gemeente 
Purmerend. 

De vraagstelling in de bespreeknotitie past 

naadloos bij de andere onderwerpen van 

vanavond. Dat zal geen toeval zijn. Ik zal 
proberen zoveel mogelijk op de vragen in 

te gaan.  

Het Purmerendse college doet in opdracht 
van de raad al veel om de 10.000 

woningen die in 

de woonvisie zijn toegezegd te bouwen. 
Mogelijk zelfs meer. Eén deel is en wordt al 

gerealiseerd en meer plannen en visies 

worden gemaakt. 
Er worden diverse gebieden genoemd zoals 

binnen stedelijk en de oostflank. 

En ja, vanavond staat de oostflank op de 
agenda met ca. 5000 extra woningen voor 

Purmerend. 

Daarnaast noemt u het deel ten oosten van 

de Oostflank. Dat is geen Purmerends 
grondgebied. Onze buurgemeenten zijn in 

de visie zeer duidelijk over hun gedeelten 

van de 
Purmer. Daar willen ze niet bouwen. 

Daarom zien wij dat niet als oplossing.  

Wij als raad van Purmerend moeten ons nu 
richten op wat haalbaar is. Dat zijn diverse 

binnenstedelijke projecten zoals 

Wheermolen Oost, het Wagenweg gebied, 
de Koog als 

nieuwe woon-werkgebied en de diverse bol 

locaties. Daar is nog veel te bouwen binnen 
het 

eigen grondgebied. Als we daar 

gezamenlijk onze energie in steken maken 

we stappen in 
het oplossen van de wooncrisis.  

Moeten we dan een nieuw onderzoek gaan 

doen naar het grondgebied van onze 
buren? Die 

erg stellig zijn in het niet willen bouwen. In 

een quote die ik even heb geleend uit 
1978, stelt. 

In een onderzoeken kan je niet wonen.  

(vrij vertaald naar Jan Schaefer). Ik zie het 
niet als een oplossing voor snel bouwen.  

********************************* 

 

Gezamenlijke Strategische 
Gebiedsvisie De Purmer 2035  
 

Betoog commissielid Arie Commandeur 
in de commissievergadering van11 

april 2024 

 

Voorzitter, graag mijn dank aan de 
indieners van de zienswijzen. Zij tonen de 

betrokkenheid 

van velen met betrekking tot de 
Gebiedsvisie 

Het CDA is blij dat er een visie ligt voor de 

droogmakerij De Purmer. De visie is in 
harmonie 

tot stand gekomen met onze buren 

Waterland en Edam-Volendam. Uit de vele 
zienswijzen 

blijkt zorgen om ongewenste 

ontwikkelingen. Zorgen die niet altijd 
weggenomen konden 

worden in de beantwoording omdat de visie 

abstract is van karakter en de nadere 

uitwerking 
nog moet volgen via planprocessen. 

Wel worden de verschillende belangen 

tussen de gemeenten duidelijk beschreven. 
Wij zijn 

blij dat onze plannen voor de oostflank de 

instemming hebben van de andere 
gemeenten en 

dat het Purmerbos nagenoeg behouden 

blijft in omvang en dat het overgrote deel 
van de 

Purmer een sterk agrarisch productiegebied 

blijft met ja wel ook strakke kavels en 
doorzichten en fraaie stolpen. Het 

beschermen meer dan waard. Voorzitter, 

het zal duidelijk 

zijn dat wij goed kunnen leven met deze 
visie. 

 

Tijdens de raadsvergadering in april is 
het voorstel aangenomen 

*************************** 

 
 



Wethouder Verkroost vertelt over De 
Oostflank: plan voor 5800 woningen. 

 

De Oostflank is het gebied tussen de 
Golfbaan en de Purmer Zuid-Zuid waar 

plannen zijn voor 5800 woningen  

 
 

 
 

Het filmpje met verslaggever Piet van Dijk 

van RTV Purmerend is te zien met de 
onderstaande link op YouTube 

 

https://www.youtube.com/watch?v=0OxGMyX5k_U   

 

****************************** 

 

Gebiedsvisie De Oostflank 
  

Betoog raadslid Michel Segers in de 

commissievergadering van11 april 
2024 

 

Voorzitter, 
Allereerst wil ik nog even de insprekers 

bedanken voor hun inbreng afgelopen 

maandagavond. En dan nu de visie op de 

Oostflank waar ik in mijn betoog vier 
onderdelen wil belichten, te weten; deze 

gebiedsvisie, participatie, 

verkeersveiligheid en het Purmerbos. 
Gebiedsvisie: 

Een visie voor het realiseren van woningen 

op het golfterrein en in de Purmer Zuid-
Zuid, met behoud van het Purmerbos. En 

voorzitter, dit is niet voor het eerst dat er 

binnen deze gemeente gesproken wordt 
over het bouwen van woningen in de 

Purmer. 

Ik herinner mij nogal te goed hoe mijn opa 
in de jaren 80 bij familiebijeenkomsten 

altijd mopperde over de aankoop van 

agrarisch grond ten behoeve van 
woningbouw, dat was toch eeuwig zonde, 

vruchtbare grond voor woningen, hoe 

kunnen ze dat bedenken. 
Maar voorzitter, als we dit niet hadden 

gedaan, dan waren er ook geen woningen 

in de Purmer of in de Weidevenne, en alle 

Purmerenders die daar nu wonen zijn 
volgens ons uitermate tevreden om daar te 

wonen. Dit blijkt ook uit de huidige grote 

vraag naar woningen. 
Het deel waar we nu over praten was dus 

al veel eerder aangekocht om woningen te 

bouwen, en helaas is dit niet doorgegaan, 
en heeft men met Staatsbosbeheer een 

afspraak gemaakt om op dit gebied 

voorlopig een productiebos neer te zetten, 
want wellicht zou erin de toekomst wel 

noodzaak of ontwikkelingen zijn om hier te 

bouwen. 
Voorzitter, die toekomst is nu, want er is 

grote behoefte aan woningen. De eigenaar 

van het golfterrein ziet geen toekomst 

meer in de golfbaan en is met gemeente 
om tafel gaan zitten om een verkenning te 

doen naar mogelijke woningbouw. De 

Purmer Zuid-Zuid is één van onze eigen 
laatste stukjes grond waar wij betaalbare 

woningen kunnen realiseren. Het CDA 

is uiterst tevreden dat het college hier de 
30-40-30 regel van sociale huur – 

betaalbare koop en vrije sector gaat 

hanteren. 
 

Participatie: 

Voorzitter, vanaf 2020 is de Raad al 
meermaals betrokken en geïnformeerd 

over het opstellen van deze gebiedsvisie. 

In maart 2022 zijn wij als Raad (weliswaar 

via onlinesessie i.v.m. Corona) 
geïnformeerd over het proces, en over de 

mogelijkheden en kansen voor 

houtbouw. In deze presentatie staat 
aangegeven welke participatie heeft 

plaatsgevonden, 

hoeveel inwoners hier geweest zijn, welke 
leeftijdscategorie en uit welk 

postcodegebied, en zelfs een enquête 

https://www.youtube.com/watch?v=0OxGMyX5k_U


onder jongeren. Het CDA wil hiermee 
aangeven dat dit een totaal andere 

weergave is van de insprekers die 

afgelopen maandag hebben aangegeven 
dat er geen uitgebreid participatie-traject is 

doorlopen. 

Als wij dit reflecteren aan het 
participatietraject voor de inmiddels niet 

doorgaande mogelijke bouw voor opvang 

van Oekraïners, dan scoort het 

participatietraject hier een dikke 
voldoende. 

En terugkomend op de insprekers die vorig 

jaar tegen de bouw van opvang voor 
Oekraïners waren, deze insprekers waren 

wel voorstander voor woningbouw voor 

onze eigen inwoners bij Purmer Zuid-Zuid. 
Het lijkt wel of het argument ‘slechte 

participatie’ altijd bij tegenstanders 

wordt gebruikt, maar dit is wellicht een 
verkeerde conclusie. 

Dit brengt mij bij de opmerkingen van de 

insprekers over de onderzoeken die niet of 
slecht zijn uitgevoerd, of nog uitgevoerd 

moeten worden. En voorzitter, uiteraard 

moeten er nog vele onderzoeken plaats 

vinden, maar die kunnen pas uitgevoerd 
worden als wij besluiten om in te stemmen 

met deze gebiedsvisie en er meer 

duidelijkheid komt over de daadwerkelijke 
invulling. 

 

Wij verzoeken dan ook aan het college om 
de Raad, na positief besluit, zoveel als 

mogelijk te informeren over de 

informatieavonden, brieven naar bewoners 
etc. die gaan over de Oostflank. 

 

Verkeersveiligheid: 
En dan de verkeersveiligheid, want dit is 

echt wel een ingewikkelde. 

De roep van de bewoners van de 

Purmerenderweg om deze weg te 
verbeteren of ontlasten 

van het vele verkeer hebben wij gehoord. 

De zorgen van zowel de bewoners van 
Selingersbos en Westerweg i.v.m. de 

toename van het aantal 

verkeersbewegingen hebben wij ook 
gehoord. 

Het CDA begrijpt de keuze van het college 

om de IJsselmeerlaan door te trekken voor 

ontsluiting, zoals oorspronkelijk de 
bedoeling was van deze weg. 

Wij verzoeken het college om extra 

aandacht te geven om de zorgen van de 
bewoners van de Selingerbos weg te 

nemen. Sluit hier geen opties van 

bewoners op voorhand uit, maar 
overweeg deze serieus, onze suggestie is, 

om deze weg uit te voeren zoals ook de 

verzetslaan is ingericht. 

Voor wat betreft de Purmerenderweg 
stellen wij voor om te onderzoeken of de 

verkeersbewegingen vanuit Monnickendam 

ook via de N244 gedirigeerd kunnen 
worden, om zo het aantal 

verkeersbewegingen te verminderen zowel 

op de Purmerenderweg als wel ook 
de ontsluitingsweg via de IJsselmeerlaan. 

En als we dan toch spreken over deze 

ontsluitingsweg, dan is het CDA 
gecharmeerd van de inspreker die 

refereerde aan de wegindeling zoals ook de 

Beemster kent, rechte wegen, 
geen bochten. Wij spreken de wens uit om 

dit als eerste te overwegen, in plaats van 

de potloodstreep die nu met een knik door 

het gebied staat. 
 

Purmerbos: 

En als laatste, de zorgen voor het 
Purmerbos. Zoals wij de visie lezen, blijft 

het overgrote deel van dit productiebos 

behouden. Er wordt zelf gekeken om de 
verbinding tussen de huidige losse 

bosdelen op een natuurlijke wijze te 

verbinden. 
Hierbij verzoeken wij het college om de 

mogelijkheden te onderzoeken samen met 

staatbosbeheer en IVN voor 
toekomstscenario van het bos. Wij zouden 

graag zien dat dit productiebos gefaseerd 

omgezet gaat worden naar bos met bomen 

die honderden jaren kunnen staan, en geen 
massa van snelgroeiende populieren. Maak 

dit bos toekomstbestendig voor zowel 

natuur als voor recreatie van onze 
inwoners. 

 

Voorzitter, het CDA is positief over de visie, 
en wij hebben vertrouwen in het college 

om de visie om te zetten naar concrete 

plannen, waar uiteraard bewoners en 



overige belanghebbende wederom worden 
meegenomen bij de planvorming. 

 

Het stuk is uitvoerig besproken in de 
raadsvergadering op 25 april en 

aangenomen. 

******************************** 
 

Ontspannen schaakmomentje met 

wethouder Pascal Verkroost 

 

 
Foto: Kelly Klockenbrink 

 

Tineke Abercrombie, inmiddels weer 
voorzitter van de VHP en CDA-Lid, 

reageerde drie jaar geleden op een 

bericht van Jesús Medina Molina, in 

Nederland de aanjager van het 
initiatief om in zoveel mogelijk 

gemeenten schaaktafels te plaatsen in 

de openbare ruimte.   
 

Sinds begin 2018 hebben al meer dan 10 

gemeenten in ons land geanticipeerd op 
het streven. Schaakclub Purmerend (SC 

Purmerend) heeft zich voor 100% achter 

het initiatief geschaard evenals de 
gemeente. 

 

Het effect van de actie van Tineke is 
momenteel op twee plaatsen in Purmerend 

te zien. Bij Triton in Wheermolen en in de 

Poelstraat (tegenover bloemenzaak) zijn 
recent twee betonnen schaak/damtafels 

geplaatst. Voor de tafels in de Poelstraat 

wordt te zijner tijd gezocht naar een 

zonniger plek. Het is de bedoeling dat er 
ook twee in de binnenstad worden 

neergezet, maar over een exacte plek hier 

zijn de meningen nog verdeeld.  
 

Positief is dat beginnende of gevorderde 
schakers en dammers straks op meerdere 

plekken in de stad terecht kunnen om een 

potje te spelen. De schaaktafels dienen ook 
als ontmoetingsplek. Wil je dit combineren 

met een spelletje schaken of dammen moet 

je zelf schaakstukken en/of damstenen 
meenemen.  

*********************************  

 

Agenda : 

25 mei vergadering CDA Noord Holland 

 
6 juni Verkiezingen Europees Parlement 

 

14 juni Koken voor Samen eten in de Tabor  
 

COLOFON 

 
Mededelingen aan het bestuur:  

Voor vragen en/of opmerkingen aan het 

bestuur, kunt u contact opnemen met 

secretaris Jaap Veenstra tel. 0299-776740 
of email jm.veenstra@live.nl 

 

Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 t.n.v.  

CDA-Purmerend 

 
Mededelingen van de redactie:  

De redactie behoudt zich het recht voor om 

kopij in te korten, tekstueel of qua opmaak 
aan te passen of niet te plaatsen. 

 

 
Inleveren van kopij en/of vragen over 

de Nieuwsbrief kunt u contact 

opnemen met:  

 
Annemiek Nuijens 

a.nuijens.cda@gmail.com of  

tel. 06-20650615 
 

De deadline voor de volgende 

nieuwsbrief is 15 september 2024 


